
Protokół z XLVII
Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 22 czerwca 2010 r.

Posiedzenie XLVII Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego rozpoczęło się o godz. 1400 w sali
narad siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według poniższego
porządku obrad:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu przedstawiona przez

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego.
5. Podjęcie uchwał w sprawach:

1) uchylenia uchwał własnych,
2) zaciągnięcia w 2010r. kredytu długoterminowego,
3) wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia kredytu w formie weksla in blanco,
4) udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania publicznego,
5) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Bieszczadzkiego na 20 lOr.
6) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu

Bieszczadzkiego za pierwsze półrocze,
7) nieodpłatnego przekazania środka trwałego dla Domu Pomocy Społecznej

w Moczarach,
8) zaciągnięcia zobowiązania na lata 2011-2012 na sfinansowanie zadania:

"Dostarczenie dla Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych
oprogramowania Lex dla Samorządu terytorialnego w wersji no limit",

9) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych za 2009 rok,

10) wyrażenia zgody na nabycie aktywów trwałych przez SPZOZ w Ustrzykach
Dolnych.

11) przejęcia na własność Powiatu Bieszczadzkiego nieruchomości Skarbu Państwa
położonej w miejscowości Liskowate, gmina Ustrzyki Dolne

12) zaciągnięcia zobowiązania na 2011r. z przeznaczeniem na sfinansowanie zadań
realizowanych przez Powiatowy Zarząd Dróg.

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
7. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
8. Zakończenie obrad sesji.

Ad.1
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Otworzył XLVII sesję, stwierdził, że na sali obrad jest 13 radnych.
Odczytał porządek obrad pytając radnych czy są propozycje zmian
w przedstawionym porządku obrad.
Proponuję aby do porządku obrad w punkcie 5 wprowadzić przedstawienie
informacji przez Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o akcji



powodziowej w woj. Podkarpackim oraz do pkt 6 wprowadzić kolejny projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy pomiędzy Powiatem
Bieszczadzkim a Województwem Podkarpackim w sprawie określenia
szczegółowych zasad współpracy przy realizacji PSeAP - Podkarpacki System
e-Administracji Publicznej zaplanowany do realizacji w ramach 3 osi
priorytetowej "Społeczeństwo informacyjne Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2007 - 2013".

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior- Starosta Bieszczadzki.

Uchwała proponowany projekt uchwały dotyczy zasad współpracy przy
realizacji projektu PSeAP Podkarpacki System e-Administracji Publicznej.
Projekt ten był kilkakrotnie przedstawiany oraz omawiany na wcześniejszych
sesjach. Jest nadzieja, że w tym roku po podjęciu tej uchwały będzie można
przystąpić do jego realizacji.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania w sprawie porządku obrad?
Pytań nie było.

Proponuję do punktu 5 dodać informację Pana Komendanta Piotra Królickiego
o akcji powodziowej na terenach woj. Podkarpackiego oraz w pkt 6 jako
podpunkt 13 projekt uchwały, o której mówił Pan Starosta

Kto jest za przyjęciem zmian do porządku obrad proszę o podniesienie ręki.

Wszyscy za. Zmiany do porządku obrad zostały przyjęte jednogłośnie.

Porządek obrad po zmianach:
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu przedstawiona przez

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego.
5. Informacja Komendanta Straży Pożarnej Pana Piotra Królickiego o akcji powodziowej

na terenach woj. podkarpackiego.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:

1) uchylenia uchwał własnych,
2) zaciągnięcia w 2010r. kredytu długoterminowego,
3) wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia kredytu w formie weksla in blanco,
4) udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania publicznego,
5) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Bieszczadzkiego na 20 lOr.
6) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu

Bieszczadzkiego za pierwsze półrocze,
7) nieodpłatnego przekazania środka trwałego dla Domu Pomocy Społecznej

w Moczarach,



8) zaciągnięcia zobowiązania na lata 2011-2012 na sfinansowanie zadania:
"Dostarczenie dla Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych
oprogramowania Lex dla Samorządu terytorialnego w wersji no limit",

9) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych za 2009 rok,

10) wyrażenia zgody na nabycie aktywów trwałych przez SPZOZ w Ustrzykach
Dolnych.

11) przejęcia na własność Powiatu Bieszczadzkiego nieruchomości Skarbu Państwa
położonej w miejscowości Liskowate, gmina Ustrzyki Dolne

12) zaciągnięcia zobowiązania na 2011 r. z przeznaczeniem na sfinansowanie zadań
realizowanych przez Powiatowy Zarząd Dróg.

13) wyrażenia zgody na zawarcie umowy pomiędzy Powiatem Bieszczadzkim a
Województwem Podkarpackim w sprawie określenia szczegółowych zasad
współpracy przy realizacji PSeAP - Podkarpacki System e-Administracji
Publicznej zaplanowany do realizacji w ramach 3 osi priorytetowej
"Społeczeństwo informacyjne Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Podkarpackiego na lata 2007 - 2013".

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
9. Zakończenie obrad sesji.

Ad. 2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Przystępujemy do punktu 2 porządku obrad tj. przyjęcie protokołu z poprzedniej
sesji.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak poinformował, iż protokół
z poprzedniej sesji został podpisany i znajduje się w Biurze Rady i był do
wglądu Pań i Panów radnych. W związku z czym zaproponował aby przyjąć go
bez odczytywania.

Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie tego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

Ad. 3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Przechodzimy do punktu nr 3 tj. Informacja z działalności Zarządu Powiatu
w okresie międzysesyjnym. Proszę Sekretarz Powiatu Panią Barbarę Pasionek
o przedstawienie tej informacji.



Informacje z działalności Zarządu Powiatu wraz ze sprawozdaniem
z działalności Starosty i Wicestarosty zostały odczytane i stanowią załączniki do
niniejszego protokołu.

Ad.4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Przechodzimy do punktu kolejnego tj. Informacja o stanie bezpieczeństwa
sanitarnego powiatu przedstawiona przez Pana Wiktora Fidor - Państwowego
Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Ustrzykach Dolnych.

Przedstawiona informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

W punkcie kolejnym proszę o przedstawienie przez Pan Piotra Królickiego -
Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Ustrzykach Dolnych
informacji o akcji powodziowej prowadzonej na terenie województwa
Podkarpackiego.

Pan Piotr Królicki - Komendant Powiatowy PSP

powitał wszystkich zebranych i omówił przebieg akcji ratowniczych
prowadzonych na terenach dotkniętych powodzią.

Tragiczna sytuacja zaczęła się już 17 maja w nocy z niedzieli na poniedziałek
wówczas największe opady deszczu na południu kraju spowodowały po kolei
zebranie większych rzek i fala powodziowa ruszyła z południa na północ.
Pierwsze stany alarmowe zostały ogłoszone w pobliskich powiatach sanockim
i brzozowskim a od 19 maja stan podwyższonej gotowości został ogłoszony
w całym województwie i trwa do chwili obecnej. Większość tego czasu
funkcjonariusze państwowej straży pożarnej w województwie pracowali
w systemie 24/24 a w systemie skoszarowanym czyli wszyscy zostali ściągnięci
do swojej siedziby bądź do remiz celem zapewnienia odpowiedniej siły
środków.

W pierwszym etapie działania miały charakter obronno - ewakuacyjny. Po
ocenie sytuacji podczas narady synoptyków i komendantów straży pożarnej było
wiadomo, że w powiecie mieleckim i tarnobrzeskim fala powodziowa minie
wały powyżej 1 metra, więc jakikolwiek sens podwyższania wałów był
niemożliwy do wykonania i w zasadzie na polu operacyjnym jego skutki
największe są w powiecie tarnobrzeskim.

Najwięcej problemów spowodował brak wcześniejszej reakcji mieszkańców na
wiadomość, że będzie rekordowo duża fala powodziowa co spowodowało, że



jednej nocy maksymalna siła środków musiała być przeznaczona do łodzi
pływających, która brała udział w ewakuacji ludzi. Wsie te były wyewakuowane
w bardzo małym stopniu i praktycznie był brak wyewakuowania inwentarza
z gospodarstw domowych.

W nocy trzeba było także ściągać ludzi znajdujących się na dachach swoich
domów. Wiedzieli oni, że woda przyjdzie ale sądzili że będzie znacznie mniejsza
niż taka jak w 2001 roku. Była to historycznie największa woda w tamtym
regionie do tego roku.

Później nasze działania były skierowane na utrzymanie i pomoc doraźną
ludności, która w sporej części została pilnować swoich domów. Pomoc
polegała m.in. na dowożeniu im żywności ,wody, lekarstw i innych środków
niezbędnych do życia.

Oprócz tego była wzmożona sytuacja z powodu przelania wód Lęgły co
spowodowało utworzenie rozlewiska w powiecie tarnobrzeskim. Zalany został
Sandomierz i okolice a po naszej stronie ostały się Gorzyce - wieś gminna - 9,5
tys. Mieszkańców. Stan wody był bardzo wysoki, na wałach wysokość lustra
wody dosięgała dachów budynków a na ten moment stan wyewakuowania
wynosił 5%. Wały mimo przesiąkania zostały skutecznie utrzymane.

Po odejściu pierwszej fali w maju przystąpiliśmy sukcesywnie, od ziemi
dębickiej poprzez mielecką i skończywszy na tarnobrzeskiej, do pomocy
mieszkańcom w porządkowaniu i gdy wydawało się ze będziemy powoli
kończyć nadeszła druga fala i wszystkie etapy były prowadzone od początku.

Po przejściu drugiej fali powodziowej zaczęto po raz kolejny sprzątanie.
Chociaż na tą chwilę kilkanaście gospodarstw jest nadal zalanych wodą.

Z naszego powiatu zaangażowanych było ponad 70 funkcjonariuszy straży
pożarnej.
Na zakończenie Pan Piotr Królicki podziękował wszystkim ochotnikom Straży
Pożarnej, którzy cały czas nieprzerwanie brali udział w akcjach, było to 10
jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej i ok. 100 ochotników, niektórzy brali
udział w akcj i po kilka razy.
Dziękuję za uwagę.

Ad. 6.1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie uchylenia uchwał własnych.



Głos zabrał Pan Krzysztof Gąsior - Starosta Bieszczadzki

Został złożony wniosek w sprawie przekształcenia szpitala. Ten wniosek
z Banku Gospodarstwa Krajowego został już uzupełniony. Był to jeden
z niezbędnych załączników aby mogła praca nad tym wnioskiem posuwać się
do przodu. W tym momencie wniosek nasz został z banku gospodarstwa
narodowego przesłany do NFZ i będzie tam sprawdzany.
Uchwałę, którą podjęliśmy na etapie składania tego wniosku w tej chwili została
uchylona i do końca nie wiemy jakie losy będą programu B i czy program B
przejdzie w program C. Byłoby to najbardziej korzystne rozwiązanie dla
szpitala.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

- Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie?
Nie wyrażono chęci zadania pytania.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały następnie przystąpiono do
głosowania.
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.

Ad.6.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie zaciągnięcia w 20 lOrkredytu długoterminowego.

Głos zabrał Pan Krzysztof Gąsior Starosta Bieszczadzki.

Rozpoczął on od przedstawienia informacj i dotyczącej sprzedaży mienia
powiatu poinformował, iż zostało sprzedane mieszkanie na Łobozewie za kwotę
35 000 zł oraz sprzedana została działka Skarbu Państwa w Lutowiskach.
Przetargi na inwestycje oraz na sprzedaż mienia są rozstrzygnięte. Sprzedaż
nieruchomości będzie mniejsza o ok. 200 000 zł a planowana była na kwotę ok.
400 000 zł. Starosta wyraził chęć zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
kwotę 3213 100,46 zł.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania?



Głos zabrał Radny Pan Marek Andruch. Zadał pytanie: "Na co ma zostać
przeznaczony przedmiotowy kredyt? - Czy to dotyczy spłaty rat wcześniej
zaciągniętych?"

Pan Krzysztof Gąsior Starosta Bieszczadzki

Wyjaśnił na jakie cele będzie przeznaczony kredyt. Powiedział, iż zadłużenie
powiatu nie spada lecz wzrasta. Prowadzonych jest wiele inwestycji, które
przekraczają finansowo zaplanowane kwoty na ich wykonanie. Kredyt, który ma
być zaciągnięty zostanie przeznaczony na spłatę poprzednio zaciągniętych
kredytów i pożyczek oraz na dalsze wykonanie inwestycji.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Odczytał projekt uchwały, po czym przystąpiono do głosowania.

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 12 głosów było "za" , l głos
"wstrzymał się"

Uchwała w załączeniu.

Ad.6.3
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Przechodzimy do kolejnego punktu tj podjęcia uchwały w sprawie: wyrażenia
zgody na udzielenie zabezpieczenia kredytu w formie weksla in blanco.

Pan Krzysztof Gąsior Starosta Bieszczadzki
Ten projekt uchwały dotyczy uchwały podjętej przed chwilą, tj zabezpieczenie
kredytu w formie weksla in blanco.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Odczytał projekt uchwały po czym przystąpiono do głosowania.

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 12 głosów było "za", 1 głos
"wstrzymał się".

Uchwała w załączeniu.
Ad.6.4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Kolejny punkt porządku obrad to podjęcie uchwały w sprawie udzielenia
pomocy finansowej na realizację zadania publicznego.

Głos zabrał Pan Krzysztof Gąsior - Starosta Bieszczadzki.

Powiat Tarnobrzeski w naszym województwie najbardziej ucierpiał podczas
tegorocznej powodzi. Powiat udzielił pomocy na miarę swoich możliwości



tj. 5 000 zł oraz w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie zbierano dary takie
jak żywność, środki czystości, odzież. Powiat pomógł również w przewiezieniu
tych rzeczy na tereny powodziowe do gminy Gorzyce.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Odczytał projekt uchwały po czym przystąpiono do głosowania.

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała w załączeniu.

Ad.6.S

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Przechodzimy do kolejnego punktu tj. podjęcie uchwały w sprawie
wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Bieszczadzkiego na
2010r.

Głos zabrała Pani Barbara Pabis - Skarbnik Powiatu.
Sprawozdanie Skarbnika Powiatu w załączeniu.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Odczytał projekt uchwały po czym przystąpiono do głosowania.

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała w załączeniu.

Ad.6.6
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Kolejnym punktem porządku obrad jest podjęcie uchwały w sprawie określenia
zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu
Bieszczadzkiego za pierwsze półrocze.

Pani Barbara Pabis - Skarbnik Powiatu

Poinformowała, iż projekt jest taki sam, odświeżony został tylko przepisami
nowej ustawy.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Odczytał projekt uchwały po czym przystąpiono do głosowania.
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.

Ad.6.7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

W kolejnym punkcie mowa o projekcie uchwały w sprawie nieodpłatnego
przekazania środka trwałego dla Domu Pomocy Społecznej w Moczarach.

Projekt uchwały omówiła Pani Barbara Pabis - Skarbnik Powiatu

Projekt dotyczył zakupu samochodu 9-cio osobowego, marki Opel Divaro
z przeznaczeniem do przewozu osób niepełnosprawnych o wartości 105 408,00
zł z czego PFRON udzielił dotacji w kwocie 48 911,50 zł, pozostała część to
wkład własny Domu Pomocy Społecznej w Moczarach.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Odczytał projekt uchwały, po czym przystąpiono do głosowania.
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.

Ad.6.S

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad tj. podjęcia uchwały
w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na lata 2011-2012 na sfinansowanie
zadania: "Dostarczenie dla Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych
oprogramowania Lex dla Samorządu terytorialnego w wersji no limit".



Pani Barbara Pabis - Skarbnik Powiatu

Projekt tej uchwały dotyczy podpisania umowy na okres 3 lat oraz zaciągnięcia
zobowiązania na lata 2011 - 2012, jak również należy ująć do projektu budżetu
na lata następne. Opłata roczna za oprogramowanie Lex to kwota 8 244 zł.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Odczytał projekt uchwały, po czym przystąpiono do głosowania.
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.

Ad.6.9

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad tj. podjęcia uchwały
w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych za 2009 rok.

Pani Stanisława Nahajowska Główna Księgowa SPZOZ odczytała roczne
sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych za 2009 r.
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Odczytał projekt uchwały, po czym przystąpiono do głosowania.
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.

Ad.6.10

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad tj. podjęcia uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie aktywów trwałych przez SPZOZ
w Ustrzykach Dolnych.

Głos zabrał Pan Marceli Kuca Dyrektor SPZOZ, który odczytał
sprawozdanie.

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Odczytał projekt uchwały, po czym przystąpiono do głosowania.
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.

Ad.6.11

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Kolejny projekt uchwały w sprawie przejęcia na własność Powiatu
Bieszczadzkiego nieruchomości Skarbu Państwa położonej w miejscowości
Liskowate, Gmina Ustrzyki Dolne.

Głos zabrał Pan Krzysztof Gąsior - Starosta Bieszczadzki.

Powiat stara się przejąć na własność działkę w miejscowości Liskowate, gmina
Ustrzyki Dolne od Skarbu Państwa. Lokalizacja działki oraz jej powierzchnia,
mogłaby być wykorzystana do celów prowadzonych inwestycji na drogach
powiatowych.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Odczytał projekt uchwały, po czym przystąpiono do głosowania.
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.

Ad.6.12

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Kolejnym punktem jest projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania
na 2011 r z przeznaczeniem na sfinansowanie zadań realizowanych przez
Powiatowy Zarząd Dróg.

Pani Barbara Pa bis - Skarbnik Powiatu

Projekt uchwały dotyczy świadczenia usług przy utrzymaniu dróg powiatowych
w sezonie zimowym 2010/2011. Zabezpieczenie kwoty jest niezbędne do
ogłoszenia przetargów związanych z zimowym utrzymaniem dróg.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Odczytał projekt uchwały, po czym przystąpiono do głosowania.
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.

Ad.6.13

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
W kolejnym punkcie omawiana jest uchwała w sprawie zasad współpracy przy
realizacji projektu PSeAP. Uchwała została omówiona przez Pana Starostę
w punkcie 1 porządku obrad.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym przystąpiono do
głosowania.
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała w załączeniu.

Ad.7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad tj. interpelacje i zapytania
Radnych oraz odpowiedzi na nie.

Czy ktoś z Państwa ma pytania?

Radny Pan Franciszek Konope1ski
Poprosił o złożenie wniosku z listą osób, które brały najbardziej aktywny udział
w akcji powodziowej w miejscowości Krościenko do odznaczenia przez
Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej.

Następnie głos zabrał Radny Pan Ryszard Urban
Proponując aby Panie i Panowie Radni zrzekli się diet z dzisiejszej sesji na rzecz
powodzian. Przewodniczący zaproponował, aby Radni na najbliższe posiedzenie
Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego przynieśli pieniądze, które zostaną
przekazane powodzianom.

Następnym Radnym, który zabrał głos był Pan Marek Andruch.

Zapytał on o obecną sytuację SPZOZ, jakie jest jego zadłużenie, jak wygląda
realizacja planu?

Po części udzieliła odpowiedzi Pani Stanisława Nahajowska - Główna
Księgowa odpowiedziała na zapytanie Radnego, iż strata na 4 miesiące wynosi
121 428,00 zł a zobowiązania nie rosną, zmniejszyły się o 61 000 zł.



Następnie głos zabrał Pan Marceli Kuca - Dyrektor SPZOZ.
Powiedział, iż SPZOZ realizuje dalszy plan restrukturyzacji związany z redukcją
zatrudnienia. Realizowane przedsięwzięcia są na zasadzie kontraktowania.
Planowane jest aby na koniec tego roku koszty zbilansowały się z dochodami.
Ponoszone są koszty związane z prowadzonymi remontami oraz inwestycjami
na terenie budynku szpitala (budowa windy, zakup kardiomonitorów). SPZOZ
spłaca również pożyczki, zobowiązania z lat poprzednich.

Radny Pan Marek Andruch ponownie zabrał głos i zapytał czy SPZOZ
otrzymał jakiekolwiek wsparcie z zagranicy?

Pan Marceli Kuca oświadczył, iż funkcjonariusze policji z Niemiec oraz
Holandii poprzez "rajd kolarski" (wzdłuż granicy w/w państw) zbierali datki
pieniężne na rzecz Szpitala w Ustrzykach Dolnych. Fundacja przekazała czek
honorowy na kwotę 19 000 Euro z przeznaczeniem na zakup sprzętu na
Oddziały Noworodkowy oraz Dziecięcy.

Ad.8
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Przystępujemy do punktu 8 porządku obrad tj. wolne wnioski i oświadczenia
Radnych.

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania głosu, Przewodniczący przeszedł do
kolejnego punktu porządku obrad.

Ad.9
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam XLVII Sesję Rady
Powiatu Bieszczadzkiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano
'] ~RZEfoDNICZĄt RADY /

,l ~rKO~.'
Protokół sporządziła: Monik owalczyk


